
حجتـی: پیشبینـی رشـد قابـل تـوجه
تولیـد محصـولات کشـاورزی در سـال

۹۸

وزیر جهادکشاورزی از افزایش تولید محصولات کشاورزی در سال ۹۷ -۹۸
به علت بارشهای اخیر خبر داد.

 

 

به گزارش خبرگزاری تسنیم، محمود حجتی در حاشیه رونمایی از آثار
فرهنگی اداره کل امور ایثارگران وزارت جهاد کشاورزی با بیان
اینکه امسال سال آبی بسیار خوبی داریم، افزود: سال گذشته در همین
موقع در بسیاری از مناطق کشور مشکل کشت تابستانه را به علت

محدودیت منابع آب داشتیم، اما امروز وضعیت ما مناسب است.

وی اضافه کرد: در بعضی از مناطق از جمله استان خوزستان اراضی
کشاورزی متاثر از آبگرفتگی شد که خوشبختانه به کمک نیروهای
مردمی، نیروهای جهادی و پشتیبانی مسئولان استان، چه در خوزستان و
چه در سایر استانها توانستیم بسیاری از اراضی را از آب تخلیه و

آماده کشت تابستانی کنیم.
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حجتی ابراز امیدواری کرد، با توجه به ظرفیتهای ایجاد شده در خصوص
کشت و منابع آبی موجود بتوانیم رشد تولیدی خوبی را داشته باشیم.

وی در خصوص وضعیت تولید محصولات کشاورزی به ویژه محصولات راهبردی
گفت: در سالهای اخیر به ویژه سال ۹۶ -۹۷ در خصوص بارشها سال
استثنائی داشتیم چرا که در ۵۰ سال گذشته چنین خشکسالی حادی را

نداشتیم.

حجتی افزود: در عین حال توانسنیم با وجود محدودیتهای موجود رشد و
افزایش تولید را داشته باشیم.

وی با بیان اینکه در بعضی از محصولات از جمله گندم کشور بی نیاز
شد، گفت: در خصوص مسایل مربوط به کشتهای گلخانهای که مصرف آب را

فوق العاده کاهش میدهد، توسعه داشتیم.

حجتی به تولید دانههای روغنی و کنجاله دانههای روغنی که یکی از
نیازهای ضروری کشور به ویژه در صنعت طیور و در صنعت دامپروری است
اشاره کرد و افزود: در سالهای اخیر رشد بسیار خوبی در تولید این

محصولات داشتیم.

وزیر جهاد کشاورزی همچنین با تبریک چهلمین سال تاسیس جهاد
سازندگی گفت: قشرهای مختلف مردم و دانشگاهیان با ندای امام راحل

به روستاها گسیل شدند.

وی با بیان اینکه روستاها در آن زمان از نظر خدمات زیربنایی،
برق، راه، آب و خدمات بهداشتی درمانی شرایط اسفباری را داشتند
افزود: در دهه اول انقلاب باوجود شرایط جنگ و دفاع مقدس، جهادگران
خوب درخشیدند و بخش عمدهای از آنچه که امروز از امکانات رفاهی و
زیربنایی شاهد آن هستیم مرهون ایثارگری جهادگران و سنگرسازان بی
سنگر است که چه در عرصه خدمات به روستاییان و چه در عرصه جبهههای
جنگ با ایثارگری و فداکاری تمام حضور یافتند و لقب سنگرسازان بی

سنگر را از امام راحل دریافت کردند.

وی به انواع عبورهایی که جهادگران از آبها داشتند و نیز ساخت
پلهای مختلف در دوران دفاع مقدس اشاره کرد و گفت: امروز شاهد
خاطرههای آن دوران بودیم که جمعی از اصحاب رسانه، اصحاب قلم و

فکر با توجه به مستندات موجود جمع آوری کرده بودند.

وزیرجهاد کشاورزی برایجاد ظرفیتها و انتقال اسناد و آثار دفاع



مقدس به نسلهای بعدی تاکید کرد.


